
 

BOC Credit Card Spending Program 2025 – Selected Merchant Offer 

中銀信用卡簽賬推廣獎賞 2025 – 特選商戶禮遇 

Spend with your BOC Credit Card issued in Hong Kong or in the mainland bearing the 

BOC logo to enjoy the following merchant offers at K11 MUSEA: 

客戶以香港或內地發行並印有中銀標誌的中銀信用卡於 K11 MUSEA 簽賬，專享以下特選商戶禮

遇： 

Promotion Period 推廣期 : 2025.7.1 – 2025.8.31  

Taste 美饌 

181  

at Fortnum & Mason 
022, G/F 

 

 

• Classic Afternoon Tea for Two with special price HK$888 

以優惠價 HK$888 享用經典二人下午茶 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Reservations in advanced required, window seats are not guaranteed. 

2. Offer valid until 31 Aug 2025 (excluding public holidays). 

3. Offer cannot be used in conjunction with any other offers. 

4. In case of any dispute, the decision of Fortnum & Mason shall remain final. 

5. Available from Monday to Sunday  

6. All reservation must be made in advance. 

7. All reservations are subject to availability and we cannot guarantee a window table. 

8.  Each holder of Eligible BOC Credit Card is entitled the offer ONCE only. 

9. This offer cannot be used in conjunction with any other promotion or offers and cannot 

be exchanged for cash. 

10. Fortnum & Mason reserves the right of final decision in case of any dispute. 
 

1. 需提前預訂，不保證有靠窗的座位。 

2. 優惠有效期限至 2025 年 8 月 31 日（公眾假期除外）。 

3. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

4. 如有任何爭議，Fortnum & Mason 保留最終決定權。 

5. 週一至週日可用。 

6. 所有預訂必須提前預定。 

7. 所有預訂均視供應情況而定，及無法保證有靠窗的座位。 

8. 每位合資格中銀信用卡持有人只可享用此優惠一次。 

9. 此優惠不可與任何其他促銷或優惠同時使用，亦不可兌換現金。 

10. 如有任何爭議，Fortnum & Mason 保留最終決定權。 

Being & Tea 
LA202 

 

• Purchase any product and receive a free cup of gelato worth HK$58

購買任何產品送價值 HK$58 gelato 意式雪糕一杯 

 

Terms and conditions 條款及細則 

First come first serve while the stocks last. In case of any dispute, "Being and Tea" 

reserves the right to make the final decision. 
先到先得，送完即止。如有任何爭議，「存在與茶」保留最終決定權。 
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Chatterbox Café  
B110 

• Enjoy a complimentary order of Salted Egg Yolk Wings (6 pcs) upon 

spending HK$500 or above (excluding 10% service charge) 

堂食惠顧滿 HK$500 (加一服務費前)，即可免費獲贈特色咸蛋雞翼(6隻) 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Available from Monday to Sunday. 

2. This offer is for dine-in only and 10% service charge applies for dine-in. 

3. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts/offers. 

 

1. 適用於星期一至日。 

2. 只適用於堂食，堂食另收加一服務費。 

3. 不可與其他折扣及優惠同時使用。 

 
 

Dab-Pa 
B111 

• Enjoy a complimentary order of Steamed Pork Dumpling (4pcs) upon 

spending HK$500 or above (excluding 10% service charge) 

凡消費滿 HK$500 或以上(加一服務費前) ，即可免費獲贈稻成小籠包(四件) 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer can only be settled by electronic payment. 

2. This offer cannot be exchanged for cash, or other gifts and no change will be 

provided. 

3. This offer cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or promotional 

offers. 

4. The offer is not valid on public holidays, even of public holidays and special days. 

5. This offer is available for dine-in only (10% service charge will be based on the original 

price for dine-in orders). 

 

1. 須以電子支付方式付款。  

2. 優惠不可兌換現金、其他產品或作現金找贖。  

3. 優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。  

4. 不適用於公眾假期、公眾假期前夕及特別日子。  

5. 優惠只適用於堂食（另收加一服務費，加一以原價計算）。 

 
Fortnum & Mason 

(Retail) 
022, G/F 

 

• Purchase upon HK$800 to enjoy complimentary gift of retail value 

over HK$200 

購買滿 HK$800 即可享價值超過 HK$200 的禮遇 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Available on first come first served basis, while stocks last. 

2. Offer valid until 31 August 2025, excluding public holidays. 

3. In case of any dispute, the decision of Fortnum & Mason shall remain final. 

 

1. 數量有限，先到先得，送完即止。 

2. 優惠有效期至 2025 年 8 月 31 日, 公眾假期除外。 

3. 如有任何爭議，Fortnum & Mason 保留此優惠使用之最終決定權。 
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Gaia Group 

• Enjoy 10% discount on the A-La-Carte menu at all Gaia Group 

restaurants * (except Food Playground on B2 level) 

Gaia Group 旗下餐廳* (B2 層 Food Playground 餐廳除外) 全日主餐牌 9

折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

 

Gaia Group restaurants (except Food Playground) Offer: 

1. The offer is valid from now until 31 August 2025. 

2. The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

3.  The offer applies to both dine-in and takeaway orders. 

4. All prices are in HKD and dine-in service is subject to a 10% service charge of the 

original price. 

5.  Gaia Group reserves the right to change these terms and conditions without notice. 

6.  Gaia Group reserves the right to the final decision in the case of any disputes. 

 

Gaia Group 旗下餐廳(除 Food Playground 以外)優惠： 

1. 優惠有效期至 2025 年 8 月 31 日。 

2. 優惠不可與其他優惠及/或推廣同時使用。 

3. 優惠適用於堂食及外賣。 

4. 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價 10%服務費。 

5. Gaia Group 保留隨時更改這些條款和條件的權利，恕不另行通知。 

6. 如有任何爭議，Gaia Group 保留最終決定權。 

 

*Participating Merchants 參與商戶: 

1/F: KAIYO, VELO  

3/F: Greyhound Café  Galleria   

5/F: G Room Bar & Lounge, Glasshouse Greenery  

 

 
 

Red Room 

606 

• Enjoy 10% off on the entire bill 

全單 9 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer is for dine-in only and 10% service charge applies on the original price.  

2. This offer cannot be used in conjunction with any other discounts/offers and set 

menus, not applicable to premium / luxe member discount.  

3. The offer is not applicable during public holidays. 

4. This offer is not applicable to any private hiring event, corporate function, wedding 

banquet, banquet menu package or private room. 

5. Offer can be enjoyed once per bill and per table. 

6. This offer cannot be transferred or given away. 

7. This offer is not redeemable for cash or cannot be exchanged for other gifts or 

services and no changes will be given. 

8. In case of any disputes, LUBUDS ® Group’s decision shall be final. 

 

1. 只限堂食，加一服務費以原價計算。 

2. 此優惠不能與任何其他折扣/優惠和套餐同時使用，不適用於卓越或 LUXE 會員折扣。 

3. 此優惠不適用於公眾假期。 

4. 此優惠不適用於任何宴會，酒席，包場活動，飲宴套餐或包房。 

5. 每檯每次惠顧只可享用優惠一次。 

6. 此優惠不可轉讓或贈送他人使用。 

7. 此優惠不可兌換現金、不設找續及不可轉換為其他產品或服務。 

8. 如有任何爭議，LUBUDS® Group 保留最終決定權。 
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Takano Ramen 
220 

• Enjoy a Complimentary Order of Edamame upon spending of HK$350 

or above (excluding 10% service charge) from Monday to Friday. 

星期一至星期五凡消費滿 HK$350 或以上（加一服務費前），即可獲贈免費

枝豆一客 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This promotion can only be settled by electronic payment. 

2. This promotion cannot be exchanged for cash and other gifts. 

3. This promotion cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or 

promotional offers. 

4. This promotion is available for dine-in only (10% service charge will be based on the 

original price for dine-in orders). 

5. This promotion is not valid on public holidays and special days. 

 

1. 此優惠只適用於電子貨幣結賬。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他禮品。 

3. 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。 

4. 此優惠只適用於堂食（另收加一服務費，加一以原價計算）。 

5. 不適用於公眾假期及特別日子。 

 
 

Yakiniku JIKON 

by Tominokoji 

Yamagishi 
603 

• Enjoy 10% OFF upon spending HK$1,000 for Monday to Thursday 

(excluding public holidays) 

於星期一至四消費滿 HK$1,000 即可享 9 折優惠（公眾假期除外） 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Enjoy 10% off with a minimum spending of HK$1,000 on regular-priced food and 

beverages. 

2. Offer is not valid on Fridays to Sundays and specified dates. Please check with the staff 

for details. 

3. This offer must be mentioned to our staff before payment. No retrospective 

arrangement will be made. 

4. This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotions. 

5. This offer cannot be exchanged for cash, cash vouchers, or other products and is non-

refundable. 

6. “Yakiniku Jikon” reserves the right to modify the terms and conditions of this offer 

without prior notice. 

7. In case of any dispute, “Yakiniku Jikon” reserves the right of final decision regarding the 

use of this offer. 

 

1. 凡惠顧任何正價食品或飲品滿 HK$1,000，即可享 9折優惠。 

2. 優惠不適用於星期五至日及指定日期，詳情請向職員查詢。 

3. 此優惠必須於付款前向職員表示使用，過後恕不受理。 

4. 此優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

5. 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款。 

6. 「焼肉而今」有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 。 

7. 如有任何爭議，「焼肉而今」保留行使此優惠之最終決定權 。 
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Fashon and Beauty 時裝及美容 

 
 

Alice & Olivia 
222, 2F 

1. Enjoy 10% off regular price items 
正價貨品九折 

2. Enjoy a complimentary local delivery 
免費本地送貨服務 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In case of any disputes, the decision of shop shall be final and binding. 
如有任何爭議，店鋪保留最終決定權。 

Brunello Cucinelli 
G05 

• 凡購買任何貨品，即可享免費送貨、裁縫和乾洗服務 

Complimentary delivery, tailoring and dry-cleaning services upon 

any spending 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In case of any disputes, Brunello Cucinelli reserves the right of final decision. 

如有爭議，Brunello Cucinelli 保留最終決定權。 

 
Byredo 

B120 

• Enjoy 10% off upon any purchase on regular product 

購買任何正價貨品可享 9 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Sign up as Byredo member to enjoy the privilege. 

2. Promotion period valid from now until 31 August 2025. 

3. All Byredo offering are applicable for the privilege except Byproduct. 

4.  In case of any disputes, the decision of Byredo (Hong Kong) Limited shall be final. 

 

1. 必須登記成為 Byredo 會員才可享用此禮遇。 

2. 推廣期間由即日起至 2025 年 8 月 31 日。 

3. 所有 Byredo 產品均可享有此優惠，Byproduct 除外。 

4. 如有任何爭議，Byredo (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。 

 
Canvas 

213A 

• Receive two complimentary trial-size bottles of 3ml for a 

designated skincare product (Simple registration is required) 

免費獲贈指定護膚產品試用裝 3ml 兩支 (必須完成簡單登記) 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In case of disputes, the decision of shop shall be final and binding. 
如有任何爭議，店鋪保留最終決定權。 
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Diesel 
Shop 119A, 1F 

• Enjoy 10% off upon net spending of HK$8,400 on regular-priced 

items. Enjoy 15% off upon net spending of HK$24,000 on regular-

priced items 

凡購買正價貨品淨值滿 HK$8,400 可享 9折優惠，滿 HK$24,000 可享 85

折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

Each customer can enjoy offer once only and cannot be used in conjunction with 

other promotion. 
每人限享乙次，不可與其他優惠或折扣優惠同時使用。 

 
 

Dior Beauty 
B118 & B119 

• Receive a Dior Iconic Gift Set upon HK$1,400 of purchase in the 

Dior Beauty Concept Boutique at K11 MUSEA, the gift set includes: 

Diorshow Iconic Overcurl Miniature, Mini Lip Max 001 Miniature and 

Dior Beauty Pouch 

凡購物滿 HK$1,400 即可獲 Dior標誌產品體驗套裝乙套，套裝包括：迷你

版豐彩終極提升捲曲睫毛液，迷你版誘惑豐盈水潤唇彩及 Dior Beauty 精

美化妝袋 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. The redemption is only valid during the promotion period. 

2. Only one redemption per customer. 

3. Quota & stock are available on first-come-first-served basis while stock lasts. 

4. In case of any disputes, the decision of Parfums Christian Dior Hong Kong Limited 

shall be final. 

 

1. 此優惠只適用於推廣活動日期內。 

2. 每人只限換領 1 次。 

3. 禮品名額及數量有限，先到先得，換完即止。 

4. 如有任何爭議，Parfums Christian Dior Hong Kong Limited 將保留最終決定權。 

 
 
 

Givenchy Beauty 
B116 

• Enjoy HK$100 discount upon net spending of HK$3,000 

購物淨值滿 HK$3,000 即可享 HK$100 折扣優惠 

 

• Enjoy a complimentary Flash Makeup Service* and receive a Star 

Product Trial Kit upon completion of service 

尊享免費速效美妝服務*，完成服務後可獲贈 Givenchy 皇牌產品體驗套

裝 

 

*Reservation is required 敬請預約:  

Givenchy Beauty K11 MUSEA B116  +852 2111 8930 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Holders of Eligible BOC Credit Card must redeem the offer in person 

2. Purchase amount is calculated based on the same transaction 

3. This offer cannot be exchanged for cash of its equivalent or used in conjunction 

with any other promotions or privileges 

4. In case of any dispute, the decision of Givenchy Beauty shall be final 

 

1. 合資格中銀行信用卡持有人需親臨專門店方可享用優惠。 

2. 消費金額以同一宗交易計算。 

3. 此優惠不可兌換現金或與其他優惠同時使用。 

4. 如有任何爭議，Givenchy Beauty 保留最終決定權。 
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Guerlain 
B106B 

• Enjoy a complimentary Orchidé e Impé riale Hand Discovery Ritual / 

Personalized Fragrance Consultation and receive a Discovery 

Beauty Kit upon completion of service 

尊享御庭蘭花極緻手部護理服務 / 個人化香氛諮詢服務乙次，完成服務

後，可獲贈美肌體驗禮品乙份。 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Advance booking is required for service. 

2. Each customer can enjoy the privilege once only during the promotion period. 

3. Bookings are available on first-come, first-served basis; gifts are available while 

stocks last. 

 

1. 服務需預約。 

2. 推廣期內每人只可尊享禮遇乙次。 

3. 服務名額/禮品數量有限，額滿/送完即止。 

 
 

Jonak 
225 

• Enjoy 10% OFF upon purchase of regular-priced items 

凡購買正價貨品，即可享 9 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 

2. This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 

3. In case of any disputes, JONAK reserves the right of final decision on the promotion. 

 

1. 此優惠不能兌換現金、其他優惠券或物品。 

2. 此優惠不能與任何其他優惠同時使用。 

3. 如有爭議，JONAK 保留最終決定權。 

 
 

Maison Margiela 

Fragrances 
B121 

• Free perfume (7ml x 2) upon purchase of HK$1,500 

凡消費滿 HK$1,500，即可獲贈香水 7ml x2 體驗裝 

 

Terms and conditions 條款及細則 

Limited quantity, while stocks last. 
數量有限，換完即止。 

 
 

Malin & Goetz 
B215B 

• Receive a Malin+Goetz tote bag with any HK$600 purchase 

凡購物滿 HK$600 即可獲贈精美帆布袋乙個 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Limited quantity while stocks lasts. 

2. Each holder of Eligible BOC Credit Card is entitled the above offer ONCE only. 

3. In event of any disputes, Malin & Goetz reserves the right of final decision. 

 
1. 數量有限，送完即止。 

2. 每位合資格中銀信用卡持有人只可享用優惠一次。 

3. 如有任何爭議，Malin & Goetz 保留最終決定權。 
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mtm labo (B1) 
B101 

• Enjoy 5% off and an mtm labo discovery gift upon purchase of 

regular priced [ custom-blended skincare ] products 

選購正價 [ 量膚定制 ] 護膚產品可享一次性 95 折優惠及 mtm labo 

discovery gift 乙份 

 

• Enjoy 10% off on the first trial of regular-priced single facial 

treatment or medical aesthetic 

首次惠顧單次正價面部專業護理或醫學美容療程可享 9 折優惠 

 

• Receive a HK$200 cash voucher upon purchase of facial 

treatment or medical aesthetic 

惠顧任何面部專業護理或醫學美容療程可享 HK$200 現金禮券 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. The privilege is applicable to new mtm labo customers only. 

2. The privilege is valid once per person, while stock lasts. 

3. HK$200 cash voucher can be used in next purchase on [ custom-blended skincare ] 

products, facial treatments or medical aesthetic treatments, and cannot be not 

used in conjunction with other promotional offers, exchanged for cash or any other 

products or services. 

4. Advance booking is required for all treatments. For booking from Monday to Friday, 

a 4-hour cancellation/rescheduling notice is required. For booking on Saturday, 

Sunday and public holidays, a 24-hour cancellation /rescheduling notice is 

required. 

5. mtm labo reserves the right of final decision in case of dispute. 

 
1. 此禮遇只適用於 mtm labo 新客戶。 

2. 此禮遇每人限享乙次，數量有限，送完即止。 

3. HK$200 現金禮券可於下一次購買 [ 量膚定制 ] 護膚產品、面部專業護理或醫學美容療程時

使用，不可與其他推廣優惠同時使用，不可兌換現金或作換取其它產品或服務之用。  

4. 所有療程服務敬請預約 。如需更改或取消星期一至星期五之預約，請於預約時間前最少 4 小

時通知。週末、週日及公眾假期之預約，則必須於預約時間前 24 小時通知。 

5. 如有任何爭議，mtm labo 將保留最終決定權。 

 
 

Penhaligon's 
B125 

• Receive complimentary mini candle (35g) upon any purchase of 

fragrance 

凡購買任何香水產品，即可免費獲贈迷你蠟燭 35G 乙個 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Each customer can only enjoy the offer once.   

2. While stocks last. 

 

1. 每人只可享用優惠一次。 

2. 數量有限，送完即止。 
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Popcorn General 

Store 
352 

• Complimentary POPCORN GENERAL power bank (10,000 mAh) 

upon spending of HK$1,500 on regular-priced items 

凡購買正價貨品滿 HK$1,500，即可獲贈 POPCORN GENERAL 充電器一

個（10,000 mAh） 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This promotion can be used once only. 

2. This promotion can only be used within the Promotion Period, while stocks last. 

3. This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 

4. This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 

5. This promotion can be used in conjunction with K Dollar and K11 Gift Vouchers, 

except other KLUB 11 e-vouchers. 

6. The Chinese version of these terms and conditions is for reference only. In case of 

discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the 

English version shall prevail. 

7. These terms and conditions shall be governed by the laws of the Hong Kong 

Special Administrative Region. 

8. In case of any disputes, POPCORN GENERAL STORE reserves the right of final 

decision on the promotion. 

 

1. 此優惠只能使用一次。 

2. 此優惠只能在優惠期內使用。數量有限，送完即止。 

3. 此優惠不能兌換現金、其他優惠券或物品。 

4. 此優惠不能與任何其他優惠同時使用。 

5. 此優惠可與 K Dollar 及 K11 禮券同時使用，其他 KLUB 11 電子禮券除外。 

6. 這些條款和條件的中文版本僅供參考。 如中英文版本的條文有歧異，概以英文版本為準。 

7. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。 

8. 如有爭議，POPCORN GENERAL STORE 保留最終決定權。 

 
 

Santa Maria Novella 
B123 

• Enjoy HK$100 off upon purchase of any regular-priced100ml EDC 

or EDP 

凡以正價購買任何香水，即可享 HK$100 折扣優惠 

 

• Enjoy our Olfactive Consultation Journey to discover the 800 years 

of history and receive a complimentary trial sample upon 

completion of service 

感受 800 年藝術傳承，尊享一趟傳奇聞香之旅，完成後免費獲贈體驗裝一

件 

 

Terms and conditions 條款及細則 

One per customer, limited quantity and while supplies last. 
每人限送一件。數量有限，送完即止。 
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Scented Niche 

210A 

• Scented Niche HK50 cash coupon 

Scented Niche HK50 現金購物券 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer valid until 31 Aug, 2025. 

2. This offer can be used once only. This offer must be presented before payment. No 

retrospective arrangement will be made. 

3. This offer cannot be used in conjunction with VIPs discount, other discount offers or 

cash coupons. Only one offer can be redeemed in each transaction. 

4. This offer cannot be exchanged for cash or other products.  

5. Scented Niche reserves the right to the final decision of all matters of dispute. 

 
1. 此優惠有效期至 2025 年 8 月 31 日。 

2. 此優惠只限使用一次。此優惠須於付款前出示，過後恕不處理。 

3. 此優惠不可與 VIPs 優惠、其他折扣或者現金券同時使用。每次交易只可以使用優惠一次。 

4. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

5. 如有任何爭議，Scented Niche 保留以上細則之最終決定權。 

 
 

Sulwhasoo 
B108A 

• Enjoy extra First Care Activating Serum 8ml upon any purchase 

購買任何產品，即可獲潤燥再生精華 8ml 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In case of any disputes, the decision of shop shall be final and binding. 
如有任何爭議，店鋪保留最終決定權。 

 
 

Thann 
209 

• 30% discount on regular priced products 

正價產品 7 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

2. In event of any dispute, WLS Limited (THANN HK) reserves the right of final decision. 

 

1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

2. 如有任何爭議，WLS Limited (THANN HK) 保留最終決定權。 
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Titika 

Kiosk LA301 

• Buy 2 get 2 free on Full priced items (Free the 2 lowest priced 

items among the 4 items) 

正價貨品買二送二 (四件中送最低價的兩件) 

 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. The 2 lowest priced items among the 4 items will be free. 

2. The offer applies on Full priced items only. 

3. This offer cannot be exchanged for cash or cash vouchers, and is non-refundable. 

4. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons.  

5. No prior notice will be made for the modification of this terms and conditions. Titika 

Incorporation Ltd. reserves the right to make the final decision upon any disputes.  

 

1. 4 件中送最低價的 2 件。 

2. 此優惠只適用於正價貨品。 

3. 此優惠不能兌換現金, 或作現金券, 及不可退款。 

4. 此優惠不能與其他優惠同時使用。 

5. 本條款及細則如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議， Titika Incorporation Limited 保留

最終決定權。 

 

Yves Saint Laurent 

Beauty 
B129 

• Enjoy all hours foundation 5ml upon any purchase with BOC 

Credit Card 

以中銀信用卡消費即可獲贈恆時輕透霧光粉底液 5ml 

 

Terms and conditions 條款及細則 

Every customer can enjoy the offer once only. 
每人只可使用優惠一次。 
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Lifestyle 生活品味 

 
 

Adidas 
303B 

• Upon HK$1,200 spending on regular priced items to get 15% off 

凡購買正價價品滿 HK$1,200，即可享 85 折優惠 
 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer is only applicable to selected regular-priced items, but is not applicable 

to accessories, socks, special edition and selected ranges of products.  

2. No exchange and refund are allowed for all items bought by using this offer.  

3. This offer is subject to the relevant terms and conditions and cannot be used in 

conjunction with other promotions, staff discount, adiCLUBoffers and any cash 

coupons/discount coupons (unless otherwise specified).  

4. This offer cannot be redeemed for cash in whole or in part.  

5. The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents.  

6. adidas Hong Kong Limited (“adidas”) reserves the right to amend these terms and 

conditions without notice.  

7. In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision.  

8. Please check with adidas store staff for details. 
 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品，但不適用於配件、襪、特別版及指定系列貨品。 

2. 所有使用此優惠購買的貨品恕不退換及退款。 

3. 此優惠須受有關條款及細則限制，及不可與其他推廣、員工折扣、adiCLUB 優惠及任何現金

券/優惠券同時使用 （除特別註明外）。 

4. 此優惠不能全數或部分兌換現金。 

5. 折後價格將捨入最接近之五角計算。 

6. 愛迪達香港有限公司（「adidas」）有權隨時更改上述條款，恕不另行通知。 

7. 如有任何爭議，adidas 將保留最終決定權。 

8. 詳情請向 adidas 店員查詢。 

 
 

Bang & Olufsen 
113 

• Receive a complimentary B&O Tote Bag upon any product 

purchase (excluding accessories) 

購買任何產品 (配件除外)，即可獲贈 B&O 帆布袋 1 個 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. While stock lasts.  
2. Only apply to a single transaction of regular-priced items.  
3. Purchase of accessories are not applicable in this promotion.  
4. This offer cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer.  
5. In case of any disputes, Bang & Olufsen Limited reserves the right to make the final decision. 

 
1. 數量有限，送完即止。 

2. 只適用於正價商品的單筆交易。 

3. 購買配件並不適用於此推廣活動。 

4. 此推廣活動不能與其他折扣或優惠同時使用。 

5. 如有任何爭議，Bang & Olufsen Limited 保留最終決定權。 



 

BOC Credit Card Spending Program 2025 – Selected Merchant Offer 

中銀信用卡簽賬推廣獎賞 2025 – 特選商戶禮遇 

 
CASETiFY STUDiO 

B122 

• Enjoy 15% off on 2 regular price items 
購買兩件或以上正價貨品可享有八五折優惠 

 

• Net spend over $800 to get a $50 cash discount voucher for next 

time purchase 

凡單一交易消費滿港幣 800 元，即可獲取港幣 50 元現金券，並可於下次

購物時使用 

 
Terms and conditions 條款及細則 

1. This coupon is valid from now until 31 August 2025. No reissue after expiry. 

2. This coupon can only be used at K11 Musea CASETiFY STUDiO. 

3. This coupon can be used on any day and any time (including holidays). 

4. This voucher is not exchangeable for cash or other denominations. Any unused 

balance will be forfeited. 

5. No limit on the number of vouchers that can be used per transaction. 

6. This coupon cannot be used to purchase other cash voucher and gift cards. 

7. This coupon is applicable for the purchase any products in K11 Musea CASETiFY 

STUDiO, which include original price, discounted price, membership discount, gift 

sets or special sets products. 

8. This coupon can be used in conjunction with any other discounts, e-vouchers, 

cash vouchers, coupons or promotional offers (including credit card discounts, 

staff card discounts or VIP card discounts). 

9. This coupon will be voided upon use. 

10. This coupon will not be reissued if lost or damaged. 

11. Photocopies, damaged or altered voucher will not be accepted. 

12. K11 Musea will not be liable for any loss or damage whatsoever or howsoever 

caused directly or indirectly. For inquires related to the product and services, 

please contact K11 Musea CASETiFY STUDiO directly. 

13. In case of any disputes, CASETiFY reserves the right to make the final decision. 
 

1. 此禮券之有效期為 2025 年 8 月 31 日，逾期作廢，恕不補發。 

2. 此禮券只適用於 K11 Musea CASETiFY STUDiO 分店。 

3. 此禮券適用於任何日子及時段 (包括任何節日)。 

4. 此禮券不可兌換現金及其他面值，餘額不設找續。 

5. 每次交易使用禮券之數目不設上限。 

6. 此禮券不可用作購買商戶現金券或禮品卡。 

7. 此禮券適用於購買所有店內產品及/或服務，包括任何公價、正價、特價、會員優惠、套裝

及特別版貨品。 

8. 此禮券可與所有折扣優惠、其他電子優惠券、現金禮券、優惠券或其他推廣優惠 (包括任何

信用卡、員工或貴賓 折扣等) 同時使用。 

9. 此禮券一經使用，即時繳銷。 

10. 此禮券如有遺失或損壞，將不獲補發。 

11. 影印本、損毀或經修改之禮券，恕不接受。 

12. K11 Musea 並不對因使用商戶所提供之商品或服務而引致的任何損失或損害負上任何責任。

有關由商品之品質或 服務相關的查詢，請直接聯絡 K11 Musea CASETiFY STUDiO。 

13. 如有任何爭議，CASETiFY 保留最終之決定權。 

 
Kanine 

Kiosk LA307 

• 20% off upon any purchase over HK$1,000 

購物滿 HK$1,000 元以上可獲 8 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In case of any disputes, the decision of shop shall be final and binding. 
如有任何爭議，店鋪保留最終決定權。 
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Kids 21 

B216 & B218 

• Enjoy 10% off for all Non-discounted price items 
所有正價商品可享受九折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

In the case of any dispute, Kids 21 reserves the final decision.  
如有任何爭議，Kids 21 保留行使此優惠之最終決定權。 

 
 

LEGOLAND 

Discovery Centre 
B131, B1 

• Purchase two all day admission tickets and one activity pack at a 

valued price of HK$499 (Original HK$575) 

以優惠價 HK$499 購買兩張全日入場門票和一本活動冊 (原價 HK$575) 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. Purchase with Eligible BOC Credit Cards at LEGOLAND Discovery Centre Hong 

Kong admission to purchase two all day admission tickets and one activity pack 

at a valued price of HK$499 (Original HK$575).  

2. This offer is valid until 31 Aug 2025. 

3. This offer cannot be sold, redeemed for cash and other products. 

4. This offer cannot be used with other promotional offers. 

5. This offer can be used once only. 

6. This offer is subject to the terms and conditions of LEGOLAND Discovery Centre 

Hong Kong. 

7. Terms and conditions of LEGOLAND Discovery Centre Hong Kong are subject to 

change without further notice. 

 
1. 憑合資格中銀信用卡於香港樂高探索中心正門售票處以優惠價 HK$499 購買兩張全日入場門

票和一本活動冊 (原價 HK$575)。 

2. 此優惠有效期至 2025 年 8 月 31 日。 

3. 此優惠不能出售，兌換現金及其他產品。 

4. 此優惠不能與其他優惠同時使用。 

5. 此優惠只能使用一次。 

6. 優惠附帶香港樂高探索中心的條款及細則。 

7. 香港樂高探索中心所訂的優惠細則如有更改，恕不另行通知。 

 
NBA Atelier 

326B 

• Offer a ceramic mark cup upon the purchase of HK1,500 or 

above 

購買 HK$1,500 或以上, 贈 NBA 球隊陶瓷杯 1 件 

•  
Terms and conditions 條款及細則 

This offer cannot be used with other offer. 

 這優惠不能與其他優惠同時使用。 
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Nike Kicks Lounge 

304B 

• Enjoy 15% off on regular-priced item upon HK$1,200 spending 

凡購買指定正價貨品滿 HK$1,200，即可享 85 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer is only applicable to K11 MUSEA Nike Kicks Lounge store. 

2. This offer is applicable to selected regular priced items, not applicable to rackets 

and no discounted items. 

3. No exchange and refund are allowed for all items bought by using this offer. 

4. Guest must present Eligible BOC Credit Card upon settling the payment. 

5. This offer cannot be used in conjunction with other promotions, staff discount or 

member offers. 

6. In case of any dispute, Sportshouse Limited reserves the right of final decision. 

 

1. 此優惠只適用於 K11 MUSEA Nike Kicks Lounge 店。 

2. 此優惠只適用於指定正價產品，不適用於球拍類、優惠停用之貨品。 

3. 所有使用此優惠購買的貨品恕不退換及退款。 

4. 顧客必須於購物前出示合資格中銀信用卡，才可享有優惠。 

5. 此優惠不可與其他推廣、員工折扣、會員優惠同時使用。 

6. 如有任何爭議，運動家有限公司保留最終決定權。 

 
 

Pair Pair Full 
Kiosk LA 306 

• ONE complimentary pair of ankle or kids socks valued at HK$79 

upon net purchase of HK$800 

購物滿淨價 HK $800 送價值 HK $79 船襪或小童襪一對 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. No return or exchange for complimentary products. 

2. Gifts are subject to change without prior notice. 

3. This offer is on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 

4. This offer cannot be exchanged for cash or other discounts. 

5. In any case of dispute, Pair Pair Full reserves the right of final decision. 

6. This offer is valid until 31 Aug, 2025. 

 

1. 贈送貨品不設退換。  

2. 禮品如有更改，恕不另行通知。  

3. 禮品數量有限，送完即止。  

4. 不可兑換成現金或其他優惠。  

5. 如有任何爭議，Pair Pair Full 保留最終決定權。  

6. 優惠期由即日起至 2025 年 8 月 31 日。 



 

BOC Credit Card Spending Program 2025 – Selected Merchant Offer 

中銀信用卡簽賬推廣獎賞 2025 – 特選商戶禮遇 

 
 

Petit Bazaar 
B227 

• Enjoy HK$100 off upon spending HK$1,000 or above on regular 

priced items at Petit Bazaar 

凡單次購買正價貨品滿 HK$1,000 或以上，即可享 HK$100 折扣優惠 

 

*Except Jellycat & Babyzen products  

 Jellycat 及 Babyzen 產品除外 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. This offer is valid for one-time purchase only. 

2. The promotion period is valid until 31 Aug, 2025 and will be invalid after the 

promotion period. 

3. Valid & exclusively in K11 MUSEA store only. 

4. The promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers, 

including promotion discount, coupon & member discount. 

5. This offer cannot be transferred or refunded, exchanged for cash or other gifts or 

services. 

6. In case of any disputes, Petit Bazaar reserves the right to final decision. 

 

1. 每次交易只可使用此優惠一次。 

2. 此優惠有效期至 2025 年 8 月 31 日，逾期作廢。 

3. 此優惠只適用於尖沙咀 K11 MUSEA 分店。 

4. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用，包括折扣優惠、優惠券及會員折扣。 

5. 此優惠不可轉讓或退款、兌現現金、其他貨品或服務。 

6. 如有任何爭議，PETIT BAZAAR 保留最終決定權。 

 
 

Point de Vue 
119 

• Enjoy 10% off upon purchase optical frames, lenses or sunglasses 

購買鏡架、鏡片或太陽眼鏡可享 9 折優惠 

 

Terms and conditions 條款及細則 

1. The offer is valid upon purchase of regular-priced optical frames, lenses or 

sunglasses. 

2. This offer is not applicable to Gentle Monster’s items, selected items, accessories, 

contact lens and eye examination. 

3. This offer cannot be used in conjunction with other promotions and discount offers. 

 

1. 優惠只適用於購買正價鏡架、鏡片或太陽眼鏡。 

2. 優惠不適用於 Gentle Monster 貨品、指定貨品、配飾、隱形眼鏡及驗光服務。 

3. 此優惠不可與其他推廣或折扣優惠同時使用。 

 
 

V&A x  

Chow Sang Sang 
B101 A-D 

• Enjoy 5% off on regular-priced gem set jewellery items 

正價鑲嵌珠寶首飾 95 折 

 

Terms and conditions 條款及細則  

1. Offer is only applicable to gem-set jewellery items at original price. 

2. Offer can only be enjoyed once. 

3. Offer can only be used at Chow Sang Sang K11 MUSEA Branch. 

4. Only registered as Star Shopper of Chow Sang Sang are eligible for the offer. 

5. Offer cannot be used for trade-in items and tailor-made jewellery order. 

6. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

7. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and 

binding decision. 
 

1. 優惠只適用於購買正價鑲嵌珠寶首飾。 

2. 優惠只可使用一次。 

3. 優惠只適用於周生生尖沙咀 K11 MUSEA 店。 

4. 必須登記成為周生生之友方可享有此優惠。 

5. 優惠不適用於易貨、訂製飾品及足金飾品換貨交易。 

6. 優惠不可與其他優惠同時使用。 

7. 周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。 

 


